
 

 

                                                                                                                                              6 Mayıs 2017 
                                                                                                                                    Moldova                             

 

Türkiye-Moldova İş Forumu 

Ömer Cihad Vardan  - DEİK Başkanı 

 

Sayın Başbakanım; 

Moldova Başbakanı Sayın Pavel Filip;  

Saygıdeğer Bakanlar; 

Sayın Büyükelçiler; 

Türkiye ve Moldova iş dünyalarının kıymetli temsilcileri; 

Öncelikle sizleri şahsım ve Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu - DEİK adına saygıyla selamlıyorum. 

Sayın Başbakanımızın Moldova’ya resmi ziyareti kapsamında, Moldova Ticaret ve Sanayi 

Odası ile birlikte düzenlediğimiz İş Forumuna hepiniz hoş geldiniz; sefalar getirdiniz.  

 

Moldova’nın Sayın Başbakanı; Bakanları; İş dünyası temsilcileri; 

Bizler DEİK olarak Türk özel sektörünün dış ekonomik ilişkilerini yürütmek ve 

yönlendirmek amacıyla 1986 yılında kurulmuş ve Cumhurbaşkanımız tarafından akredite 

edilmiş bir kurumuz. 

Faaliyetlerimizi kurulduğumuz günden bu yana, İş Konseyleri vasıtasıyla yürütüyoruz.  

Bugün 127’si ülke bazlı olmak üzere toplam 134 İş Konseyimiz var. 

Türkiye-Moldova İş Konseyi de bunlardan biri ve ülkelerimiz arasında iş ve yatırım 

imkânlarını geliştirmeye çalışıyor.   

İş Konseyi Başkanımız Sinan Bora Bey, Moldova’da ciddi yatırımları bulunan bir kardeşimiz. 

Onun gibi diğer konsey üyelerimiz de Moldova’yla çeşitli alanlarda çalışan işadamları.  

Konseyimizin Moldova’daki karşı kanadı ise, Moldova Ticaret ve Sanayi Odası. 

 

 

 

 



 

 

 

 

Sayın Başbakanlar,  

Saygıdeğer Hazirun; 

Bizler, iş dünyası temsilcileri olarak, ülkelerimiz arasında Kasım 2016’da yürürlüğe giren 

Serbest Ticaret Anlaşması’nın getirdiği itici güçle, ekonomik ilişkilerimizin yeni bir boyuta 

taşınması gayreti içindeyiz. 

Aslında, daha önce ülkelerimiz arasında imzalanan “Yatırımların Karşılıklı Teşviki ve 

Korunması Anlaşması” ile “Çifte Vergilendirmeyi Önlemeye İlişkin Anlaşma” da 

girişimcilerimizin önünü açan gelişmelerdendi.  

Sonuçta, iki ülke arasında, karşılıklı ekonomik işbirliğimizi daha fazla artıracak bir yapı artık 

mevcut. 

Şimdi temennimiz, böylesi bir yapıyla, ticaret hacmimizi önce, yarım milyar sonra da, 1 milyar 

ABD Doları seviyesine çıkarabilmek. 

Bu bağlamda bugünkü Forumumuzu ve akabinde gerçekleştireceğimiz B2B görüşmelerini 

oldukça önemsiyoruz.  

 

Bu duygu ve düşüncelerle Sayın Başbakanlarım; 

İş Forumumuza katılarak bizleri şereflendirdiğiniz için başta, Zat-ı Alilerinize;  

Saygıdeğer Bakanlarımıza;  

Ve her iki ülkenin iş dünyası temsilcilerine teşekkür ediyor; İş Forumumuzun ülkelerimiz 

adına hayırlı olmasını diliyorum. 

Saygılarımla, 

 


